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P R O T O K Ó Ł Nr X/11 
z obrad X Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła się w dniu 1 grudnia 2011 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7.  Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku od nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku rolnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku leśnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stara Biała                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi 
Mańkowo, gmina Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych     
z nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz. nr 
14/1). 

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.                
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X Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 11.20. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku od nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku rolnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 

podatku leśnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stara Biała                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy              
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi 
Mańkowo, gmina Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych         
z nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz. nr 14/1). 

15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad.                

 
Wobec braku wniosków do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł 
do kolejnego punktu posiedzenia. 

   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia IX sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia Sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu z IX sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z IX Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (15 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

 Trwają prace wykończeniowe przy budowie ulic Umińskiego i Poniatowskiego w Starych 
Proboszczewicach, 

 Zakończone zostały prace przy dobudowie budynku zespołu szkolno-przedszkolnego            
w Wyszynie, do wykonania pozostają jeszcze prace przy placach zabaw, ogrodzenie terenu 
szkoły i dokończenie drogi wewnątrz placu szkolnego,  

 Rozliczono zakup samochodu dla OSP Wyszyna, otrzymaliśmy dotację z woj. 
mazowieckiego ( Marszałek Woj.), z MSWiA (poprzez Zarząd Oddziału Wojewódzkiego 
ZOSP RP i WFOŚiGW w Warszawie, 

 Zakończono rozbudowę sieci wod-kan, 
 Trwają negocjacje z Zarządem KM Sp. z o.o. w Płocku w sprawie dopłat, jakie gmina będzie 

musiała ponieść w 2012 r. na rzecz spółki oraz ewentualnych ograniczeniach w ilości 
kursów na poszczególnych liniach, 

 Negocjacje ze spółką Energa Oświetlenie w zasadzie zmierzają do końca, tzn. doszliśmy do 
porozumienia. Mam nadzieję że do końca b.r. podpiszemy umowę, która będzie 
obowiązywać od 1 maja 2012 roku. Podpisanie tej umowy umożliwi nam realizację nowych 
punktów oświetlenia dróg. 

 Analizujemy prawne i finansowe aspekty związane z utworzeniem nowej jednostki do 
prowadzenia gospodarki wod-kan. na terenie Gminy. Może to być albo zakład budżetowy 
albo spółka z o.o. Możliwość odzyskania podatku VAT od inwestycji przemawia za spółką     
z o.o. Rozpatrujemy również możliwość powierzenia jej innych zadań Gminy np. bieżące 
utrzymanie dróg. Decyzja o utworzeniu spółki bądź zakładu należy oczywiście do Rady 
Gminy,  

 Rozpatrujemy również odstąpienie od rozbudowy budynku zespołu szkół w Starych 
Proboszczewicach i budowę przedszkola. Prawdopodobnym miejscem jest działka po domu 
nauczyciela, ale rozpatrujemy również inne lokalizacje. Potrzeba powstania przedszkola 
była zgłaszana bardzo często na zebraniach wiejskich. Koszty z tym związane powodują, że 
jest mało prawdopodobne, aby powstało przedszkole niepubliczne. Gdybyśmy wybudowali 
przedszkole wraz z miejscem przeznaczonym na bibliotekę i salami na oddział przedszkolny 
zwolnilibyśmy część miejsca w szkole, która w ten sposób mogłaby normalnie 
funkcjonować. Takie rozwiązanie jest o tyle zasadne, że budując jeden budynek załatwiamy 
dwie sprawy. Mamy nowe pomieszczenia w szkole i rozwiążemy problem braku przedszkola 
w tym rejonie. Jeśli przedszkole okazałoby się niepotrzebne można budynek przekazać do 
dyspozycji szkoły. Temat ten konsultowałem z Panią Dyrektor Zespołu Szkół w Starych 
Proboszczewicach. 

 20 listopada odbył się w kościele w Starej Białej pokaz filmu „Jan Paweł II Szukałem Was”. 
Gośćmi specjalnymi byli reżyser filmu Jarosław Schmidt i znany prezenter TVP Krzysztof 
Ziemiec. 

 26 listopada br. odbył się w Starej Białej III zjazd oddziału powiatowego ZOSPRP. 
 W najbliższą sobotę 3 grudnia w sali sportowej w Starej Białej  będzie miała miejsce kolejna 

edycja Młodzieżowej Ligi Spartanwear. Jest to jedyna w kraju liga dla młodzieży 
uprawiającej różne sporty walki.  Podczas tej edycji zobaczymy blisko 60 zawodników          
z całego kraju, a być może i z zagranicy, walczących na ringu (na tę okazję na hali zostanie 
zbudowany profesjonalny ring). 

 W dniu 9 grudnia 2011 r. w godzinach 900-1300 w miejscowości Stare Draganie 9 odbędzie 
się bezpłatna zbiórka odpadów foliowych pochodzących z gospodarstw rolnych. 

 W dniach 13 i 14 grudnia w godz. od 800 do 1530 odbędzie się bezpłatna zbiórka odpadów 
niebezpiecznychz terenu Gminy, 

 Rozstrzygnięto konkurs dla klubów sportowych i podpisane zostały umowy. 

Radny Marek Moderacki zapytał o jakie kwoty, w wyniku rozstrzygnięcia konkursu, zostały 
dofinansowane zespoły sportowe. 
Pan Wójt odpowiedział, że LZS „AMATOR” Maszewo Duże otrzymał 35 tys. zł, a „START” 
Proboszczewice 5 tys. zł. 
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Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 
tematykę posiedzenia: 
1. Ocena funkcjonowania obiektów sportowych. 
2. Informacja nt. przygotowania do zimowego utrzymania dróg gminnych i osiedlowych. 
W sprawach różnych Komisja wyraziła opinie w sprawie przedstawionych zmian w miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego oraz wysłuchała informacji Pana Wójta dotyczącej 
utworzenia spółki z o.o., której głównym zadaniem będzie gospodarka wodno – ściekowa          
w gminie. 

 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Mariusz Downarowicz 
omówił tematykę posiedzenia: 

1. Komunalizacja i regulacja stanów prawnych nieruchomości gminnych. 
2. Gospodarowanie mieniem gminnym. 

W sprawach różnych Komisja wyraziła opinie w sprawie przedstawionych zmian w miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego oraz wysłuchała informacji Pana Wójta dotyczącej 
utworzenia spółki z o.o., której głównym zadaniem będzie gospodarka wodno – ściekowa          
w gminie. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Andrzej 
Wojciechowski omówił tematykę posiedzenia, która dotyczyła oceny funkcjonowania obiektów 
sportowych. 
W sprawach różnych Komisja wyraziła opinie w sprawie przedstawionych zmian w miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego oraz wysłuchała informacji Pana Wójta dotyczącej 
utworzenia spółki z o.o., której głównym zadaniem będzie gospodarka wodno – ściekowa          
w gminie. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Wobec braku uwag i pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
W punkcie interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi żaden radny nie zabrał 
głosu. 
 
Ad.7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2011. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie gminy zawarte w projekcie uchwały. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 75/X/11 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie.  
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 76/X/11 w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 
podatku od nieruchomości (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy do wymiaru i poboru podatku rolnego. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 77/X/11 w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 
podatku rolnego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy do wymiaru i poboru podatku leśnego. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 78/X/11 w sprawie określenia wzorów formularzy do wymiaru i poboru 
podatku leśnego (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
O godz. 10.10 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.30 wznowiono obrady. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 
współpracy gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
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Radny Władysław Mikołajczyk wyraził zdziwienie małym udziałem organizacji 
pozarządowych, w tym GOPS i GOKiS, w konsultacjach. 
Pan Wójt wyjaśnił, że GOPS i GOKiS nie są organizacjami pozarządowymi, a informacja           
o wyłożeniu „Programu…” do konsultacji była z odpowiednim wyprzedzeniem 
rozpowszechniona przez Urząd Gminy. 
Radny Marek Moderacki zapytał, czy podjęcie rozpatrywanej uchwały nie zamknie drogi 
finansowania klubów sportowych, jak również powrotu do finansowania ich według starych 
zasad. 
Pan Wójt wyjaśnił pokrótce zasady finansowania zespołów sportowych poprzez ustawę             
o sporcie oraz poprzez ustawę o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
potwierdzając, że podjęcie przedstawionej uchwały nie zamyka drogi do finansowania ich          
w oparciu o ustawę o sporcie. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła zmiany w przepisach, w oparciu o które przygotowano projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku dalszych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 79/X/11 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stara Biała         
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy     
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012”(uchwała w załączeniu do 
protokółu). 
 
Ad.12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Stara Biała 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Małgorzata Wiśniewska Klimczewska 
przedstawiła zmiany w projekcie statutu GOPS zawarte w projekcie uchwały. 
Radny Włodzimierz Kajkowski zapytał, czy w wyniku podjęcia uchwały, od 1 stycznia 2012 r. 
nastąpią jakieś istotne zmiany. 
Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała nie spowoduje żadnych dodatkowych kosztów, natomiast 
pozwoli GOPS prowadzić samodzielnie księgowość. 
Wobec braku dalszych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 80/X/11 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Stara Biała (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz 
wschodniej części wsi Mańkowo, gmina Stara Biała. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
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Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 81/X/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi 
Mańkowo, gmina Stara Biała (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 
Ludwikowo. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 82/X/11 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z 
nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Ludwikowo (dz. nr 14/1) 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpiek zgłosił skargę na pracę stomatologa, który odmówił 
przyjęcia pacjenta. 
Kierownik GOPS Pani Małgorzata Wiśniewska Klimczewska poinformowała, prosząc            
o przekazanie zainteresowanym, że dowóz osób, które pragną wziąć udział w spotkaniu 
wigilijnym, należy zgłosić do GOPS do 8 grudnia. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 

 Podziękował za podjęcie uchwały z pkt. 14 porządku obrad, która pozwoli na 
doprowadzenie nitki gazowej do Ludwikowa. Zapytał, jakie czynności należy podjąć, aby 
sfinalizować tę sprawę i doprowadzić do złożenia wniosku o pozwolenie na budowę. 

 Podziękował Panu Wójtowi za użyczenia działki na budowę w czynie społecznym 
lodowiska.  

 Zaprosił na I Międzypowiatowy Turniej Judo, który odbędzie się 3 grudnia br. w szkole         
w Wyszynie.    

Radny Stanisław Wiśniewski w imieniu nowo wybranego Zarządu Oddziału Powiatowego 
ZOSP RP podziękował Panu Wójtowi i druhom z OSP w Starej Białej za pomoc                   
w przygotowaniu III Zjazdu Oddziału. 
Przewodniczący Rady zauważył, że radni Rady Gminy Stara Biała i sołtysi w większości nie 
biorą udziału w życiu gminy; nie uczestniczą w uroczystościach i w wydarzeniach ważnych dla 
społeczności gminy. Prosił, aby w przyszłości sytuacja ta uległa poprawie. 
 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na sprawę poruszoną przez sołtysa Dziarnowa Andrzeja Szpiek: 

 Stomatolog pracuje w oparciu o kontrakt zawarty z NFZ i tylko do NFZ można zgłaszać 
interwencje odnośnie jego pracy.  
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Na sprawę dotyczącą budowy gazociągu poruszoną przez sołtysa Leszka Majczynę: 
 Odnośnie budowy nitki gazociągu: działka Nr 14/1 w Ludwikowie zostanie zakupiona przez 

gminę jeszcze w tym roku. Pozostałe czynności leżą już po stronie projektanta i Gazowni. 
 
Radny Włodzimierz Kajkowski zapytał, jak przedstawia się sprawa budowy gazociągu            
w Starych i Nowych Proboszczewicach. 
Sołtys Kobiernik Bogusław Szelągowski zapytał, czy Pan Wójt rozmawiał z Prezesem ZUOK 
w sprawie wysypiska w Kobiernikach. 
 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na pytanie radnego Włodzimierza Kajkowskiego: 

 W Proboszczewicach, z uwagi na koszty i zbyt małą liczbę odbiorców, nie przewiduje się 
budowy stacji redukcyjnej gazu. Jest natomiast analizowana ekonomiczna opłacalność 
budowy sieci od Białej do Ogorzelic i obu Proboszczewic. Jeśli ta inwestycja będzie 
ekonomicznie uzasadniona, będziemy składać wnioski i po podpisaniu umów 
przedwstępnych przystąpimy do projektowania. Ważne jest ustalenie najbardziej 
optymalnego przebiegu gazociągu. 

Na pytanie sołtysa Kobiernik Bogusława Szelągowskiego: 
 Jutro odbędzie się spotkanie Wójta z Prezesem ZUOK. Obecnie może poinformować, że 

ZUOK intensywnie poszukuje innych lokalizacji instalacji służącej termicznej utylizacji 
odpadów. Ponadto firma ROTANES wystąpiła do Urzędu Gminy o decyzje na ustalenie 
lokalizacji celu publicznego – budowa kolejnej niecki w rynnie kobiernickiej. 
 

Radna Grażyna Figiel-Bętlejewska przypomniała, że skargi na pracę stomatologa można 
również składać do Rzecznika Praw Pacjenta. 
Radny Stanisław Wiśniewski zwrócił uwagę na konieczność poszerzenia wyjazdu z drogi 
gminnej od strony Kobiernik na drogę powiatową w Wyszynie. 
Radny powiatu płockiego Marcin Piotrowski obiecał interwencje w sprawie zgłoszonej przez 
radnego Stanisława Wiśniewskiego. 
Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki podziękował na naprawę nawierzchni drogi 
wojewódzkiej Nr 540. 
 
Ponieważ X Sesja Rady Gminy jest ostatnią sesją przed Bożym Narodzeniem, 
Przewodniczący Rady złożył obecnym i ich rodzinom serdeczne świąteczne życzenia zdrowia, 
pomyślności i satysfakcji z pracy społecznej.        

 
Ad.16. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady X Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                      /-/Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


